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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Várható-e a gázzal fűtők költségeinek csökkentése? " 

Tisztelt Miniszter úr!

 

Bánki Erik, a Magyar Országgyűlés Gazdasági Bizottságának elnökének, a Fidesz országgyűlési
képviselőjének  elmondása  szerint  „a  holland  tőzsdei  árakhoz  vannak  kötve  a  hosszú  távú
gázvásárlási szerződések árai”.

A fűtési időszak beköszöntével a magyar családok számára tehát a gáz világpiaci árának alakulása
kulcsfontosságúnak  tekinthető.  Ezzel  összefüggésben  elmondható,  hogy  decemberre  a  gáz  ára
erősen csökkeni kezdett a holland gáztőzsdén: a nyári hónapok valóban magas, megawattóránkénti
350  eurós  szintjéről  alig  140  euróra  süllyedt.  A földgáz  beszerzési  árának  harmadára  történő
visszaesése  nyilvánvalóan megnyitja  a  lehetőséget  a  fűtési  költségek nyáron bevezetett  brutális
emelésének visszavonása előtt. A kormány döntése nyomán ugyanis a meglehetősen szűkre szabott
átlagfogyasztás  felett  a  gázt  használó  hazai  lakosság  nem kevesebb mint  hétszeres  árat  fizet  a
fűtésért.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter urat:

1. Mikor vonják vissza az átlagfogyasztás felett hétszeresére emelkedő lakossági gázárakat?

2.  Várható-e  a  távhőárak  mérséklése  a  gáz  világpiaci  árának  harmadára  történő  csökkenésére
tekintettel?

 

Várom válaszát, tisztelettel

dr. Tóth Bertalan


